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Abstract (en)
The document i.e. identity card (10B), has a revealing unit (28B) including a transparent window extending along thickness of a body of the card,
so as to pass light through the card. A rigid or semi-rigid body (12B) carries data (14B) i.e. personal data, of a security document holder. The data
incorporates coded information along a preset coding type, where the coded information is imperceptible to naked eye. The revealing unit reveals
any other coded information along the preset coding type carried by another card (10A). An independent claim is also included for a method for
verifying authenticity of a security document.

Abstract (fr)
Ce document (10B) de sécurité a une forme générale de carte muni d'un corps (12B) sensiblement semi-rigide voire rigide, la carte (10B) portant
des données (14B), notamment des données personnelles spécifiques à un porteur du document de sécurité. Plus précisément, les données (14B)
incorporent une information codée (20B) selon un type prédéfini de codage, imperceptible à l'oeil nu et la carte (10B) porte des moyens (28B) aptes
à révéler toute information codée selon le type prédéfini portée par une autre carte (10A).
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